
Fra: Grethe Rostad (grethe@kystplan.no)
Sendt: 19.10.2020 11:29:20
Til: Postmottak Ørland
Kopi: 'Arne Frode Pettersen'

Emne: Ber om forhåndskonferanse i byggesak vedr. gbnr. 161/53
Vedlegg: 
Hei,
 
Vi har tidligere hatt korrespondanse med Lars Valdor vedr. seksjonering av eiendommen gbnr. 161/153 og bedt om
forhåndskonferanse der. Ved samtale med Geir Øyvind Hassel før helgen, har jeg forstått at forespørselen er sendt
til feil avdeling.
 
Tiltakshaver ønsker i etterkant av seksjoneringen å søke om bruksendring av de enhetene som skal seksjoneres ut.
Bakgrunnen for dette er at markedet for utleie av slike enheter har falt helt ut som følge av pandemien, og det er
nødvendig med en endring for å unngå økonomiske vanskeligheter.
 
Det bes derfor på nytt om en forhåndskonferanse med gjennomgang av muligheter for eiendommen etter
seksjonering.
 
 
Med vennlig hilsen
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